
Mødereferat den 27.august 2024

Mødedeltagere:

Niels Mulvad, Per Kræmmer, Inge Frey, Grethe Damborg, Ulla Meier, Vibeke Enoksen og Jytte Soelberg Jensen

Godkendelse af dagsorden

Der blev besluttet på mødet, at i tiden herefter, anser man dagsorden for godkendt, medmindre der er gjort indsigelser inden det pågældende bestyrelsesmøde.

Dagsorden:

1. Valg af ordstyrer: Vibeke Enoksen er valgt.
2. Valg af referent: Jytte Soelberg Jensen blev valgt
3. Siden sidst runde: Inge har bedt B45-adm. om en dørstopper/krog ved køkkendøren i fælleshuset. Det har hun fået lovning på, vil blive etableret. Per har gentagne gange haft kontakt med Norddjurs Kommune vedr. beskæring af buske ved svinget ved det gamle gasværk. Og de har lovet at det vil ske.
4. Indkomne forslag til dagsorden:
 - Generel bestyrelses relevant info. Dette punkt slettes, da vi har klaret det under punkt 3.
 - Evaluering af nylig afholdt sommerfest: Vi er alle enige om, at et sådant arrangement kan tåle gentagelse næste år. Gerne som en tilbagevendende tradition. Vi var heldige med vejret, og ikke mindst at mange beboere kom for at deltage i hyggen før middagen. Og alle var med til at fremme den positive stemning.
 - Resume af igangværende sager:
 - Sang/musik/spisning. "Sangudvalget" (Inge, Vibeke og Jytte) mødes på en ikke fastsat dato for at arbejde videre på et Afd.47-Sanghæfte. Og vil også arbejde på at arrangere en eller flere *syng med arrangementer*. Udvalget vil komme med forslag herom til et kommende bestyrelsesmøde. Udvalget foreslog, at vi laver sangarrangementer og fællesspisning adskilt. Vi har besluttet i sangudvalget, at vi vil prøve at droppe musikledsagelse til fællesspisning, da vi tænker, at det også kan være rart, bare med en nabosnak.
 - Overvågning af parkeringsareal. Som det blev nævnt sidst har B45-adm. lavet en beregning på udgift til etablering. Dog er den juridiske del ikke på plads. Det vil vi bede om at få en udredning om til afdelingsmødet primo 2025, hvor afdelingen i fællesskab kan tage stilling til, om man ønsker det.
 - Parasoller: Per har indkøbt kæder og låse til parasolfødder, og der opbevares nu en parasol i teknikrum både i nr 53 og 57. Jytte får lamineret vejledninger på opslagstavler. Ligeledes kan man finde en revideret vejledning på hjemmesiden under dokumenter.
 - Snubletrin ved rampen: Grethe oplyser at der vil blive etableret et bed i efteråret og lys langs kanten. Tidshorisont usikker for nu.

- Hjertestarter: Niels fortæller at han har sendt ansøgning til TrygFonden og der er deadline primo september.
 - Velkomstbrev til nye beboere: Niels sender en klade ud til afd.47- best. Jytte læser korrektur efter indput fra øvrige bestyrelsesmedlemmer og prøver at udarbejde folder.
- Indkommet forslag fra Tove 57, 5.6. *Vil I foreslå B45-adm., om der ved opladepladserne kan etableres en mulighed for at tøjre/fastlåse sit køretøj.* Vi spørger B45-adm., om de kan komme med løsningsforslag. Inge skriver til administrationen.
 - Per Kræmmer har indsendt forslag til bestyrelsens forretningsorden. Vi blev enige om at gennemgå det til næste bestyrelsesmøde, da det ville blive for omfattende på et enkelt møde. Vi gennemgår supplerende forslag/ændringer på næste bestyrelsesmøde. (Ændringsforslag kan ses på den for dette møde offentliggjorde dagsorden.) Næstkommende møde blev (med henvisning til at dette tema ved flere lejligheder er blevet udsat) fastlagt med henblik på i fællesskab, at tydeliggøre bestyrelsens virkefelt og under hvilke rammer og hvilken forretningsorden mest hensigtsmæssigt kan organisere os. Temaet vil være det primære punkt på dagsorden, kun suppleret af eventuel presserende punkter til afgørelse.
 - Eventuelt: Vi vil gerne indkøbe et tøjstativ til værelserne. Samt en reol mere til "Byttebøger".
 - Næste Bestyrelses møde afholdes den 17. Sep. 2024 kl. 10

Mødet blev afholdt i god ro og orden.

Mvh Referenten!